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Γράφει η Κωνσταντίνα Μπαλάσκα,
Χημικός

  

Και, που είχαμε μείνει την προηγούμενη εβδομάδα αγαπητοί αναγνώστες?

  

Μα φυσικά αναρωτιόμασταν αν αξίζει το κόπο, γιατί είναι και πολύς, κάποιος να ανοίξει
επιχείρηση στην Αττική.

  

Όπως είχαμε πει, είναι στα σκαριά, νομικά εξ’ αρχής, το να απλοποιηθούν οι σχετικές
διαδικασίες και να μειωθεί η γραφειοκρατία. Επί του παρόντος βέβαια υπάρχουν
προβλήματα εσωτερικής οργάνωσης στην Διεύθυνση Ανάπτυξης της Περιφέρειας Αττικής
τα οποία και δυσχεραίνονται από τα απαρχαιωμένα νομοθετήματα πάνω στα οποία
βασίζονται. Δεν υπάρχει ανάληψη πρωτοβουλιών για την προώθηση της
επιχειρηματικότητας σε συνδυασμό με αξιοποίηση της καινοτομίας και των τεχνολογικών
εξελίξεων. Όλα αυτά η Περιφέρεια Αττικής προτίθεται να τα αλλάξει και μάλιστα σύντομα. 

  

Διαβάστε περισσότερα...
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